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INTERPELACJA 
Dotyczy: oświetlenia ulicznego na Julianowie 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Zgłaszają się do mnie mieszkańcy północnej części Julianowa (między ulicami Sowińskiego i Sikorskiego), 
którzy zwracają uwagę na powtarzające się od dłuższego czasu przerwy w nocnym oświetleniu ich ulic. Przez 
to nie czują się oni komfortowo we własnym miejscu zamieszkania, a brak oświetlenia wpływa nie tylko na 
subiektywne (ale jakże ważne) poczucie bezpieczeństwa, ale na samo bezpieczeństwo ruchu drogowego. 
Proszę o informację, jak wygląda reżim oświetlenia w/w ulic i dlaczego latarnie są wyłączane po północy oraz 
jakie szacunkowe oszczędności ponosi miasto z tego tytułu.  

Jednocześnie, chciałbym zauważyć, że dzisiejsze technologie pozwalają na montaż latarń o regulowanym 
natężeniu światła – w przypadku wykrycia ruchu (pieszego bądź pojazdu mechanicznego) latarnie zwiększają 
swoją jasność, co pozwala na znalezienie kompromisu między oszczędzaniem pieniędzy a komfortem 
mieszkańców. Czy rozważano zamontowanie takich latarń na osiedlach o zabudowie jednorodzinnej i innych 
mniej uczęszczanych ulicach?  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




